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W związku z toczącym się procesem nowelizacji rozporządzenia ws. ewidencji 

gruntów i budynków z zadowoleniem przyjmuję odstąpienie Ministerstwa Rozwoju 

i Technologii od próby przywracania możliwości stosowania oznaczenia arkuszy 

w identyfikatorach działek. Niemniej jednak uważam, że propozycja stosowania arkuszy 

jeszcze przez 5 lat jest nieuzasadniona, bo z dostępnych informacji wynika, że 1 rok 

przedłużenia będzie zupełnie wystarczający. Oczywiście każde przedłużenie będzie 

skuteczne tylko wtedy, kiedy proces usuwania arkuszy będzie na bieżąco monitorowany 

i nadzorowany przez GUGiK. W chwili opublikowania projektu rozporządzenia, arkusze 

występowały w 119 powiatach, a obecnie pozostaje ich 109. Wiele z powiatów ma 

zaawansowane prace i do końca roku zapewne je zakończą. Aktualny stan prac w 30 

najbardziej zaawansowanych powiatach z początkowej liczy 119 przedstawiam poniżej. 

 

Przekazując powyższe informacje liczę na przyjęcie mojej propozycji w trosce szybkie 

uporządkowanie tego ważnego rejestru, jakim jest ewidencja gruntów i budynków. 

Z poważaniem 

dr hab. inż. Waldemar Izdebski 
/pismo podpisane elektronicznie/ 
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